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Aktivnosti načelnika opštine 
 
20.10.2008. 
Posjeta delegacije opštine Sanski Most 
 
U radnoj posjeti opštini Prijedor juče je 
boravila delegacija susjednog Sanskog 
Mosta, čiji su načelnici prilikom susreta 
čestitali jedan drugom na izbornoj pobjedi 
na lokalnim izborima te dogovorili 
nastavak konkretnije saradnje u interesu 
grañana ovih opština. 
 

 
         
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić je 
istakao da ove dvije opštine povezuje kako 
geografski položaj, tako i stanovništvo te 
da su teme razgovora bile upravo 
problematika povratnika i ostalih grañana. 
         „ Mi smo zainteresovani za 
prosperitet obje opštine  sa ciljem što 
boljeg života svakog našeg grañanina jer 
smo i do sada pomagali jedan dio srpskih 
povratnika u  Sanskom Mostu i to ćemo 
činiti i dalje“ kazao je Pavić dodajući da je 
akcenat u razgovorima bio rješavanje 
infrastrukturnih problema u povratničkim 
naseljima i  zapošljavanju povratnika. 

          Načelnik opštine Sanski Most Sanjin 
Halimović da ove  dvije opštine nemaju 
neriješenih problema, ističući da je Sanski 
Most i u prethodnom periodu imao 
značajnu podršku Prijedora kao 
regionalnog centra ovog dijela Bosne i 
Hercegovine. 
    "Radićemo na izradi projekata na zaštiti 
rijeke Sane koje ćemo aplicirati za sredstva 
iz evropskih fondova, te intenzivirati 
privrednu saradnju i otvaranje novih radnih 
mjesta", istakao je Halimović On je dodao 
i da će ova opština snažnije podržati  
zapošljavanje onih grupa koje predstavljaju 
manjinske povratke u ove  dvije opštine. 
 
 
Otvoren Dom kulture u Omraskoj 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
otvorio je  prvog oktobra u jednoj od 
najvećih prijedorskih mjesnih zajednica ,  
Omarskoj  renoviranu  zgradu Doma 
kulture.Objekat je sagrañen prije 50 godina 
i bio je potpuno devastiran. 
       „ Opština Prijedor je u svom programu 
imala i ureñenje domova u mjesnim 
zajednicama koji su bili zapušteni i 
napušteni od svih.Poslije godinu dana rada  
dobili smo jedan idealan prostor za sve 
mještane , a posebno za omladinu“ kazao 
je Pavić.  
 

 
          
On je najavio i početak radova na ureñenju 
prostorija mjesne zajednice, gdje je 
planirana i  adaptacija sale za vjenčanja. 
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 Predsjednik Savjeta mjesne zajednice 
Novak Anñić je rekao da  ovaj objekat više 
godina  nije bio  u funkciji  tako da 
omladina nije imala adekvatan prostor  
gdje bi  kvalitetno provodila  svoje 
slobodno vrijeme. 
         „ Ovaj prelijepi objekat značiće puno, 
prije svega, za  našu omladinu koja će 
imati mogućnosti da se druže, edukuju i 
napreduju, jer ćemo uz pomoć opštine 
uskoro opremiti i kabinet za informatiku“  
rekao je  Anñić.  
           U novootvorenom  Domu kulture, 
smještena je i Spomen soba za 173 
poginula borca sa područja  Omarske , kao 
i  sala sa filmske  projekcije i pozorišne 
predstave, te za rad i nastupe  ovdašnjeg 
kulturno-umjetničkog društva . 
          Opština Prijedor je za   renoviranje  
Doma kulture   izdvojila je 300 000 KM , 
radove je izvodilo  prijedorsko preduzeće  
„ Zrnić kompani“. 
 
 
Ekologija - Najbolji znanje pokazali 
učenici iz Trnopolja 
 
Ekipa Osnovne škole „ Ćirilo i Metodije“ 
iz Trnopolja pobjednik je opštinskog  kviz 
takmičenja za učenike osnovnih škola na 
temu „ Voda je život“  koja je stekla pravo 
predstavljanja opštine Prijedor na 
regionalnom takmičenju. Ova ekipa je sa 
62 osvojena boda bila bolja od ekipe OŠ“ 
Petar Kočić“ koja je osvojila 47 bodova i 
OŠ „ Branko Ćopić“ sa 27 osvojenih 
bodova. 
        Sve tri prvoplasirane ekipe su kao 
nagradu dobile po računar i štampač, a 
svaki učenik, član ekipe  mobilni telefon. 
       Na takmičenju koje je organizovala 
Ekološka koalicija Unsko-sanskog sliva 
EKUS učestvovalo je  ukupno jedanaest 
ekipa prijedorskih osnovnih škola, s ciljem 
podizanja svijesti javnosti, a pogotovo 
mladih o značaju zaštite životne sredine sa 
fokusom na zaštitu voda.Kviz je održan  u 
okviru projekta „ Dobre uprave u oblasti 
voda i životne sredine “  koji  Švajcarska 
agencija za razvoj i saradnju  provodi u 

sjeverozapadnom dijelu BiH.Kvizovi su 
samo jedna od aktivnosti edukacije mladih 
na temu zaštite voda, a predviñena je 
organizacija radionica i objavljivanje 
časopisa na tu temu, te ukupni uticaj na 
oko 100 000 stanovnika sa prostora Unsko-
sanskog sliva.  
 

7.10.2008. Maskenbal na ulicama grada 
 
 U  nedjelji  koja je  širom svijeta 
posvećena djeci  u Prijedoru  ni ove godine  
nije izostao   tradicionalni dječiji 
maskenbal. Oko 250 mališana Dječijeg 
vrtića „ Radost“ obučeni u živopisne 
kostime prošetali su   u pratnji vaspitača i 
roditelja glavnom gradskom ulicom. 
Direktor ove predškolske ustanove  
Ljubica Babić je istakla da su pripreme za 
maskenbal trajale mjesec dana i da su 
vaspitači imali veliku pomoć roditelja. 
 

 
     
„Mi ovu nedjelju tradicionalno 
obilježavamo maskenbalom i to je sada već 
više od deset godina jer je suština  da 
upravo u „ Nedjelji djeteta“ skrenemo 
pažnju na djecu i na njihova prava, te 
obavezu zajednice da se brine  o njihovom  
ostvarivanju i boljoj budućnosti mladih 
naraštaja  “ kazala je Babićeva. 
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  Na ulicama Prijedora „oživjeli“ su  junaci 
iz bajki , basni i priča za djecu, ali se našla  
i pokoja suza koju je izazvala velika pažnja 
prolaznika i publike koja je pozdravljala 
mališane. 
 
Obrazovanje- Posjeta OŠ Kozarac 
 
Opština Prijedor  uplatiće polovinu sume 
od ukupno 25 000 KM  koliko je potrebno 
da se stavi u funkciju grijanje u 
novoizgrañenoj sportskoj dvorani u 
Osnovnoj školi „ Kozarac“  u Kozarcu. 
       „U obilasku ove škole i novoizgrañene 
dvorane konstatovli smo da je potrebno da 
se grijanje što prije stavi u funkciju kako bi 
oko 370 učenika  imalo kvalitetne uslove 
za odvijanje nastave fizičkog 
vaspitanja,tako da će opština izdvojiti 
polovinu potrebne sume, a za drugi dio 
ćemo  zatražiti pomoć  od Ministarstva 
prosvjete RS“ kazao je načelnik opštine 
Prijedor Marko  Pavić koji je juče obišao 
ovu školu. 
       On je dodao i da se nada da će naići na 
razumijevanje ministra prosvjete jer je 
obaveza entiteta da snosi troškove 
osnovnog obrazovanja. 
        „ Ako to ne bude onda ćemo naći 
načina kako da ovaj problem riješimo što 
prije “ dodao je Pavić. 
 

 
        
  Direktor Osnovne škole „ Kozarac“   
Muhidin Šarić zahvalio se načelniku što je 
brzo reagovao na poziv da posjeti  školu i 
upozna se sa aktuelnom problemima sa 

kojima su suočeni prosvjetni radnici u 
Kozarcu. 
      „Sala je završena  pred početak školske  
godine i to sredstvima  Ministarstva 
prosvjete  koje je izdvojilo  60 000 KM, 
dok su mještani i donatori  uložili još  oko 
70 000 KM „ kazao je Šarić. On je  i dodao 
da je pored rješenja ovog problema  veoma 
bitno da  uskoro budu  završeni radovi i na 
izgradnji ambulante porodične medicine u 
Kozarcu, koja je trenutno smještena u 
prostorijama škole. 
      „Time ćemo dobiti još slobodnog 
školskog prostora  i prilagoditi ga za 
potrebe školske i gradske čitaonice“ kazao 
je Šarić. 
      Prilikom posjete Kozarcu načelnik  
Marko Pavić  obišao je  i radove na 
izgradnji ambulante Doma zdravlja te 
potvrdio da će opština Prijedor  finansijski 
podržati završetak  izgradnje 4 ambulante 
porodične medicine  i stomatološke 
ambulante u Kozarcu  do kraja ove godine 
.Do sada  je sa raznih nivoa vlasti  već  
uloženo 300 000KM,a potrebno  je još 
približno toliko sredstava za njeno 
stavljanje u funkciju. 
 
 
Kultura – Projekcija filma „ Turneja“ 
 
Film „Turneja“ u režiji  Gorana Markovića 
je 6. oktobra  na specijalnoj projekciji 
prikazan i u Prijedoru, kao jednom od 
gradova gdje su snimane scene ovog filma, 
inače  kandidata za  prestižnu filmsku  
nagradu „Oskar“. 
             Prijedorskoj projekciji „Turneje“ 
prisustvovao je jedan od producenata i 
protagonista  u filmu, Tihomir Stanić koji 
je podsjetio da je nedavno na Filmskom 
festivalu u Montrealu Goran Marković za 
film „Turneja“ dobio gran pri za režiju, a  
film je nagrañen meñunarodnom nagradom 
kritike „Fipresci“ kao najbolji film. 
          Stanić je dodao i  da je  film  
pretpremijerno prikazan  u opštinama u 
Srpskoj gdje je sniman, dok će distribucija 
filma u bioskopskim salama paralelno 
početi 9. oktobra u Srbiji i RS. 
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           Načelnik opštine Prijedor Marko 
Pavić naglasio je da je ovakav kulturni 
dogañaj dobro došao gradu nakon 
jednomjesečnog ispiranja mozga u 
predizbornoj kampanji. On  je izrazio 
zadovoljstvo što su i u ovom gradu   
mnoge institucije  bile u prilici da mjesec 
dana ugoste filmsku ekipu „Turneje“ i 
pomognu snimanje ovog filma koji nosi 
snažnu antiratnu poruku. 
          Film je tragikomična priča o grupi 
glumaca iz Beograda koja, u jeku ratnih 
dešavanja 1993. godine, a u potrazi za 
lakom zaradom, kreće na „turneju“ po 
Srpskoj Krajini, a na tom putu upadaju u 
niz situacija meñu zaraćene strane . 
          Film „Turneja“, u koprodukciji 
„Testament filma“ iz Beograda i „Balkan 
filma“ iz Banjaluke, sniman je 53 dana 
krajem  prošle godine  do 25. februara ove 
godine, a od toga 45 dana na teritoriji 
opština Kozarska Dubica, Prijedor, 
Derventa i Šamac. 
        Podršku u produkciji filma dali su 
Ministarstvo kulture Srbije, Ministarstvo 
prosvjete i kulture Republike Srpske, 
gradovi Beograd i Banjaluka, opštine 
Kozarska Dubica, Laktaši, Prijedor, Šamac 
i Derventa, a film je dijelom finansiran i iz 
Fonda za kinematografiju Savjeta Evrope 
„Euromiraž“. 
 
Otvoren izložbeni paviljon Muzeja Kozare 
 
U dvorištu Muzeja Kozare u Prijedoru 
31.10  je  otvoren  izložbeni paviljon, 
odnosno muzej pod otvorenim nebom sa 
lapidarijumom čime je ova kulturna 
ustanova obilježila krsnu slavu „ Sveotg 
Luku.Načelnik opštine Prijedor  Marko 
Pavić je otvarajući ovaj izložbeni prostor 
rekao da je opština izdvojila značajna 
sredstva  da bi uredila objekte koje mogu 
biti od  interesa za  kulturno prosvjećivanje 
grañana ovog grada svih uzrasta. 
 

 
 
       „ Ovo je prostor gdje su izloženi 
eksponati koji će generacijama  govoriti  o 
istoriji našeg grada, a ujedno smo dobili 
dobar prostor gdje se mogu odvijati i razne 
druge kulturne manifestacije“ kazao je 
Pavić. 
       Direktor Muzeja Milenko Radivojac 
rekao je da ovaj muzejski paviljon čini 
nekoliko većih  trodimenzionalnih 
eksponata, poput vrijednih spomenika 
kulturne baštine iz novije istorije ovog 
grada poput  topa sa prijedorske tvrñave iz 
1833. godine, kao i zaostavštine iz Drugog 
svj.rata. 
      „U lapidarujumu  se nalazi dvadesetak 
spomenika iz rimskog doba što govori o 
intenzivnom prisustvu Rimljana u ovim 
krajevima u 2. i 3. vijeku“ kazao je 
Radivojac. 
      On je potvrdio da je ovo samo prva 
faza ureñenja prostora oko Muzeja Kozare 
jer će svaki eksponat  uskoro imati i svoju 
legendu, a na proljeće će  u ovom prostoru 
biti postavljene i klupe. 
    Zgrada prijedorskog Muzeja izgrañena 
je 1898. godine u vrijeme austro-ugarske 
vladavine i jedna je od najstarijih 
sačuvanih grañevina u Prijedoru.Za 
ureñenje prostora oko Muzeja Kozare 
Opština Prijedor je izdvojila 100 000KM. 
 
 
______________________________      
Izdavač: Opština Prijedor 
 


